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Nota van inspraak aanvullend ontwerp speellocatie voor het inrichtingsplan Spaarnelicht  
Aanvullend op het ontwerp inrichtingsplan is het ontwerp voor de speellocatie uitgewerkt. Zoals gebruikelijk is bij bewonersinitiatieven, hebben 
omwonenden op 10 april 2020 een informerende brief ontvangen van de gemeente met daarbij het verzoek om aan te geven of zij zich kunnen vinden in 
deze toevoeging aan het inrichtingsplan. In de nota is aangegeven of de reactie aanleiding heeft gegeven om het ontwerp op de speellocatie te passen. 
 
 
Nr. 
 

Reactie 
 

Antwoord gemeente 
 

Aanpassing 
plan 

1.1 
 
 
 
 

Het plan lijkt veel grootschaliger dan aanvankelijke plan uit 
2018.( waarover we destijds door de makelaar namens 
Synchroon zijn geïnformeerd) 
 
 

De commissie heeft in 2018 het plan vastgesteld onder 
voorwaarde dat in overleg met de bewoners een speelplek zou 
worden toegevoegd. Dit is nu gereed en wordt u voorgelegd om 
een reactie te geven.  
 

Nee. 

1.2 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

Er zijn kanttekeningen over mogelijke overlast, baldadigheid, 
(gebrek) aan toezicht. Het is namelijk niet uit te sluiten dat het 
terrein en de toestellen gebruikt (of misbruikt) worden door de 
jongeren waarvoor ze niet bedoeld zijn (zoals dat ook op 
Meermond gebeurt) Het terrein is gelegen aan een 
wandelpad, waar waarschijnlijk niet of nauwelijks politie 
voertuigen zullen komen. 
 
 
 

Het is zeker niet ondenkbaar dat dit gebeurt. Dit geldt voor heel 
veel plekken in Heemstede. De 'speelcommissie' van Watermuziek 
heeft aangegeven ook een rol te willen spelen in het beheer. Voor 
elke overlastsituatie geldt: bel de politie. Zij registreren alle overlast 
en zullen vaker langs rijden als er meerdere meldingen binnen 
komen. Alle geregistreerde meldingen worden teruggekoppeld met 
de burgemeester, de jongerenwerker, bureau Halt, dit is een 
goedwerkend systeem binnen Heemstede. Er zijn paden waar de 
brandweer kan komen, daar kan dus ook een politieauto komen.  
 

Nee. 

1.3 
 
 
 
 
 
 
 

Ik zou willen vragen duidelijke informatie over beheer en 
onderhoud van, en het toezicht op de speeltuin. (kan het bv 
na 19.00 uur worden afgesloten) 
 
 
 
 
 

Het terrein afsluiten is niet mogelijk simpelweg omdat er geen 
hekken omheen komen. Overlast is nooit toegestaan, ongeacht het 
tijdstip. Handhaven vanaf 19.00 uur is onmogelijk. Het is 
toegestaan je te begeven in de openbare ruimte. Bij alle 
speelplekken in Heemstede staat een speelbord, hierop staat dat 
je tot 22.00 uur mag spelen. Daarna kan er melding gedaan 
worden.  
 

Nee. 

1.4 
 
 
 

Honden en Hondenuitwerpselen lijken ook een probleem; Ik 
zou menen dat honden in dat gebied bij voorkeur niet worden 
toegestaan! 
 

Honden zijn verboden op alle speelplekken in Heemstede, ze 
mogen wel op het jaagpad loslopen. Er komt hiervoor een bord te 
staan.  
 

Nee. 
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Reactie 
 

Antwoord gemeente 
 

Aanpassing 
plan 

1.5 
 
 
 
 
 
 
 

In de gemeente Heemstede is de gemiddelde leeftijd relatief 
hoog. Dat betekent m.i. dat er minstens evenveel ruimte voor 
de bewoners in de hogere leeftijdsgroepen beschikbaar zou 
moeten zijn voor ontspanning, recreatie en wandelen enz., in 
dit “gemeentepark” zou dus ook ruimte moeten zijn voor 
volwassenen en senioren in de vorm van wandelgebied, 
bankjes etc. en wie weet een “jeu de boules baan. 
 

Er komt een aantal bankjes te staan in het park. Als blijkt dat er 
meer behoefte is dan kunnen deze worden aangevraagd. Als er 
andere ideeën zijn, dan kan dit worden ingediend als een 
buurtinitiatief, dit is in feite ook wat er in Watermuziek is gebeurd. 
 
 
 
 

Nee. 

1.6 
 
 
 
 
 

Dat doet niets af aan het feit dat beweging voor kinderen en 
jeugd goed is voor hun gezondheid en er dus geen principieel 
bezwaar is tegen een trapveldje e.d. de vraag is of een 
kabelbaan, hellingklimmer en een taludglijbaan hiervoor ook 
nodig zijn. 
 

Op deze locatie is gekozen voor het bedienen van alle 
doelgroepen, in de directe omgeving zijn er überhaupt weinig 
speelplekken. Er zijn dus toestellen voor 0-6, 6-12 en een 
sportvoorziening voor 10+. Samen met de bewoners is voor deze 
samenstelling gekozen.  
 

Nee. 

1.7 
 
 
 
 
 

Tenslotte zou ik aandacht willen vragen om aandacht te 
geven aan een degelijke en robuuste erfafscheiding met de 
“dak- c.q. binnentuin” van Spaarnelicht. 
 
 
 

Het inrichtingsplan voorziet in een groene afscheiding met het 
park. Een haag rond deze wand zorgt voor een mooie inpassing en 
versterkt het privékarakter van de daktuin. 
 
 
 

Nee. 

1.8 
 
 
 
 
 
 
 

Ook wijs ik op de wel erg late informatie aan de toekomstige 
bewoners van Spaarnelicht, met een brief die gericht is aan 
een andere wijk. 
 
 
 
 
 

Onze excuses daarvoor. Normaal gesproken is die tijd inderdaad 
iets langer. Nu is wel iedereen thuis, dus het leek geen probleem 
om het iets in te korten. Mede door de corona-crisis en de 
Paasdagen zat er enige vertraging in de bezorging. Als het nodig 
was geweest dan had de reactietijd nog iets verlengd kunnen 
worden. Maar door de telefonische afspraak hopen we dat alles 
duidelijk is geworden.  
 

Nee. 
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Nr. 
 

Reactie 
 

Antwoord Gemeente  
 

Aanpassing 
plan 

2.1 
 
 
 

In hoeverre zijn de toekomstige (!) bewoners van de 2 
woongebouwen van Spaarnelicht geïnformeerd c.q. 
betrokken? Indien niet het geval, hoe verhoudt zich dit tot 
behoorlijk bestuur?  

Alle plannen tot op heden tot nu toe waren openbaar. De 
toekomstig bewoners van Spaarnelicht hebben dezelfde brief 
gekregen als de mensen in Watermuziek, maar dan digitaal.  
 

Nee. 

2.2 
 
 
 

Zijn buurtbewoners in de directe omgeving van de 
speellocatie die zomers al te maken hebben met overlast blij 
met dit initiatief van andere buurtbewoners? 
 

Zij hebben ook de gelegenheid gekregen om te reageren. Door 
enkele mensen is daar gebruik van gemaakt.  
 
 

Nee. 

2.3 
 
 
 

Zijn alternatieve locaties (bijvoorbeeld hoek Jan van Gilselaan 
- César Francklaan) aan de orde geweest? 
 
 

De zoektocht naar een geschikte locatie heeft plaats gevonden 
vóór het plan in 2018 in de commissie kwam. Daarbij zijn meerdere 
locaties de revue gepasseerd. 
 

Nee. 

2.4 
 
 

aanleg van (natuurlijke) geluidswerende voorzieningen tussen 
de speellocatie en watermuziek 
 

Er komt een beplantingsstrook tussen de bestaande huizen en het 
park met de speellocatie.  
 

Nee. 

2.5 
 
 
 
 

parkeerverbod binnen de wijk buiten de parkeervakken en 
handhaving daarvan 
 
 
 

Deze vraag is uitgezet bij de verkeerskundige. Hij zal onderzoeken 
of het mogelijk is een parkeerverbod in de bestaande situatie van 
Watermuziek in te stellen. Zodra daar mee over bekend zal nadere 
informatie over volgen. 
 

Nee. 

2.6 
 

aanpassing van de regels op hondenpoep 
 

Overal in Heemstede geldt de opruimplicht van hondenpoep.  
 

Nee. 

2.7 
 
 
 
 
 

Wij zijn tegen het plan meer drukte en overlast: meer verkeer 
en parkeren in de wijk zelf, lawaai dagjesmensen, 
hangjongeren en drugs(??) 
 
 
 

Het gaat om een wijkvoorziening, het is onwaarschijnlijk dat 
mensen met de auto zullen gaan komen. Bij overlast is het 
belangrijk dat de politie gebeld wordt, alle meldingen worden 
besproken met de burgemeester, zo nodig zal handhaving hierop 
in gezet worden. 
 

Nee. 

2.8 
 
 
 

aanleg kleine speelplek zoals J. Molenaarplein aan de Jan 
van Gilselaan 
 
 

In een voorstadium is gekeken naar de locatie aan de Jan van 
Gilselaan. Deze locatie is afgevallen omdat met gepaste afstand 
tot het huis, het water en de weg/fietspad amper voldoende plek 

Nee. 
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  over blijft om een speeltoestel met verplichte valvrije ruimte te 
plaatsen.  

 
Nr. 
 

Reactie 
 

Antwoord gemeente 
 

Aanpassing 
plan 

3.1 
 
 

Ziet er ontzettend mooi uit, weet zeker dat onze kinderen er 
heel blij mee gaan zijn. 
 

Goed om te horen.  
 
 

Nee. 

3.2 
 
 
 

blijft het jaagpad gedeelte langs het Spaarne ( vanaf 
Watermuziek tot aan de grote brug) een losloop gebied voor 
honden? 
 

Vooralsnog wel. Honden mogen niet op speelplekken komen, als 
blijkt dat er teveel overlast is van de honden op de speellocatie dan 
wordt er mogelijk wat veranderd.   
 

Nee. 

3.3 
 
 

is het grijze gedeelte vanaf de nieuwe flat gebouwen tot aan 
het water een muur? Of in ieder geval wel iets wat afgesloten 
wordt. 

Het is een pad, het is niet iets wat kan worden afgesloten, het is de 
verbinding tussen het Spaarnelicht en het Spaarne. 
  

Nee. 

 
 
  

 

Nr. 
 

Reactie 
 

Antwoord gemeente 
 

Aanpassing 
plan 

4.1 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

Hartelijk dank voor het inrichtingsplan speellocatie 
Spaarnelicht. We zijn erg blij dat er eindelijk een speeltuin 
komt! Het wordt een aanvulling op onze kinderrijke buurt. Ook 
met de opzet van het plan zijn we erg blij. Het ontwerp bevat 
veel verschillende (natuurlijke) elementen en is geschikt voor 
alle leeftijden. Ook vinden we het fijn dat er eindelijk een 
veilige speelplek komt. Tot nu toe was het toch behelpen, met 
nergens een goede speelplek en soms hard door de straat 
rijdende bezorgers of andere auto’s. Op onze buurt Whatsapp 
groep regende het positieve reacties. Nogmaals dank! Wij 
kijken erg uit naar de realisatie van de speeltuin. 

Fijn om te horen dat het van toegevoegde waarde is voor de buurt. 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
  

Nee. 
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Nr. 
 

Reactie 
 

Antwoord gemeente 
 

Aanpassing 
plan 

5.1 
 
 
 
 
 
 

Het trapveldje in oorspronkelijke toestand . En op de 
oorspronkelijke plaats. Volgens het collegebesluit krijgen 
speelvoorzieningen een natuurlijke uitstraling die passend zijn 
in de parkachtige uitstraling van het gebied. Dus geen 
kunstgras. Geen houten boarding. Voetballen tegen houten 
boarding laat staan hockeyballen geven veel geluidsoverlast. 
 

Op nadrukkelijk verzoek van de buurtbewoners is het trapveldje in 
deze vorm opgenomen, met een boarding (van hout) en kunstgras. 
Alle toestellen zijn gemaakt van natuurlijke materialen en de 
speelplek komt achter een glooiing in het maaiveld. Hiermee wordt 
een slijtage voorkomen en blijft het algehele beeld netjes. 
 
 

Nee. 

5.2 
 
 
 

Geen kabelbaan. Zodat het trapveldje op de oorspronkelijke 
plaats kan komen. Wij denken dat een kabelbaan ook 
geluidsoverlast geeft door het remwerk.  
 

Er is contact geweest met de leverancier van de speeltoestellen, 
aan beiden kanten komt een veer, zodat deze geen geluid maakt.  
 
 

Nee. 

5.3 
 
 
 

Een aarden geluidswal met groene haag aan de noordkant 
om onze privacy te waarborgen en geluidsoverlast tegen te 
gaan.  
 

We zorgen ervoor dat er een dichte groenbuffer komt tussen de 
speellocatie en de woningen van Watermuziek. 
 
 

Nee. 

5.4 
 
 
 
 

Geen festivals en voetbalwedstrijden  
 
 
 
 

Het college stimuleert sociale cohesie in de buurt. Er is 
nadrukkelijk gevraagd of er iets georganiseerd kan worden op de 
speelplek. Het gaat om kleinschalige festiviteiten voor de wijk, 
zoals paaseieren zoeken, een ouder-kind toernooi.  
  

Nee. 

5.5 
 
 
 
 
 

Weten wat de concrete afspraken zijn tussen de 
speelcommissie en gemeente met betrekking de organisatie 
van festiviteiten , wedstrijden en toezicht. Wat krijgt de 
speelcommissie in ruil voor wat ? Wat is de toezicht en hoe is 
de borging voor de toekomst ?  
 

De speelcommissie heeft toegezegd een rol te willen spelen in het 
beheer. Als een schakel tussen de gemeente en de buurt. Overlast 
kan bij de politie gemeld worden. Zoals ook omschreven bij 2.7. 
Meldingen over het onderhoud kunnen bij de gemeente gedaan 
worden.  
 

Nee. 
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5.6 
 
 
 
 
 

Ontmoediging van dagrecreatie bij het bruggetje door herstel 
van de oeverwal van het Spaarne en wij eisen van de 
gemeente handhaving van het verbod om van de brug te 
springen en zwemmen in het Spaarne.  
 
 

Er zal in de media aandacht geschonken worden aan het springen 
van bruggen. Helaas is er geen middel om te handhaven. Wel is 
de locatie opgenomen in de routing van de handhavers bij mooi 
weer. Bij overlast kunt u altijd een melding doen. De oeverwal 
wordt bekeken, indien nodig wordt herstel gepleegd.  
 

Nee. 

5.7 
 
 
 
 
 

Aansluitend bij 7 is er op uw tekening een botenhelling 
getekend op een andere plaats dan oorspronkelijk . Nu is 
deze ingetekend vlak naast de brug. Ook dit nodigt uit voor 
mensen en honden te gaan zwemmen in het water wat 
eigendom is van de WE Watermuziek. Voorstel is om dit te 
laten vervallen of als het dan toch noodzakelijk is te realiseren 
aan de kant van de Cesar Francklaan. 

 
Het is noodzakelijk een inlaatplek te hebben zodat onderhoud 
gepleegd kan worden aan het water. Hiervoor is een (voldoende)  
gefundeerde route nodig. Dit is de reden dat de botenhelling direct 
naast de brug ligt.  
 
 
 
 

Nee. 

5.8 
 
 
 

Op de oorspronkelijke tekeningen van het bestemmingsplan 
woonwijken noordoost zijn 2 eilandjes gepland (zie bijlage 3).  
Welke inzichtelijke besluitvorming heeft deze doen verdwijnen 
 

Op verzoek van de projectontwikkelaar zijn de eilanden, nog voor 
de vaststelling uit het plan geschrapt.  
 
 

Nee. 

 
  
 


